
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2013-03-14, § 7 

 

 Tid Torsdagen den 14 mars 2013, kl 16.00 – 16.30 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 25 mars 2013 

 
 

 

 

Maria Östberg Svanelind Jan Tigerström 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M)   

Theréz Randquist (M)  

Per Hallberg (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Karl Malmqvist (C)  

Lars Arell (S)  

Maria Nygård (S)   

Anna Bäcklund (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Therese Carlborg (M) för Joakim Larsson (M) 

Göran Kindvall (M) för Lars Svärd (M) 

Elin Olsson (MP)  för Åke Askensten (MP) 

 

 Ersättare:   

Gustav Johansson (M)  

Eva Ångström (M)  

Maria Hagbom (M)  

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP)  

Sara Gunnerud (S)  

Kenneth Nilsson (S)  

Håkan Olander (S)   

Lennart Tonell (MP) §§ 1-20, §§ 22-27   

 
Tjänstemän: 

 Tf förvaltningschef Ann-Charlotte Bergqvist, Jenni Almgren, Marita Anheim, Lars 

Berglund, Ellinor Fiebranz Andersson, Mårten Frumerie och Åsa Wigfeldt samt 

borgarrådssekreteraren Martin Edgélius. 

 



  

 
 § 7 

Förslag till Handlingsprogram Regionala stadskärnor. Anmälan av svar 
på remiss. Svar på skrivelse 
Dnr E2013-000-00218 

 
Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt exploateringskontorets förslag: 

 

1  Exploateringsnämnden besvarar skrivelsen med kontorets tjänsteutlåtande. 

 
Handlingar i ärendet 

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande från den 19 februari 2013. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Vice ordföranden Maria Östberg Svanelind (S) finner att nämnden beslutar enligt 

kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Anna Bäcklund m.fl. (MP) enligt följande:  

 

Det är bra att exploateringskontoret "nu ändrat rutinerna så att 

nämndsekretariatet fortsättningsvis kommer att anmäla alla inkomna remisser". 

Men det är viktigt att politikerna i nämnden omgående informeras om detta, 

lämpligen via e-post. 

 

Det är förvånande att kontoret rekommenderar nämndens politiker att hos  

kommunstyrelsen skaffa sig kännedom  om kommande remisser. Eftersom 

kontoret rutinmässigt har en sådan bevakning är det rationellt om kontoret 

omedelbart informerar nämndens politiker.  

 

I övrigt visar svaret på skrivelsen att nya rutiner bör utarbetas för att påskynda 

hanteringen för att skapa en demokratisk process.  

 

Den aktuella remissen är ett tydligt exempel på den bristande informationen.. 

Enligt tjänsteutlåtandet inkom ärendet till exploateringsnämnden den 13 

november 2012. Men vad vi kan se informerades inte nämnden förrän i utskicket 

av ärenden inför sammanträdet den 7 februari 2013. 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Ellinor Fiebranz Andersson 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 



  

 

 

_________________________________ 

 


